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Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
12/18. - pročišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj 
__________  2020. godine donijelo 
 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Zapisnika 

s 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 19. prosinca 2019. godine  

 
1.  

 
Prihvaća se Zapisnik s 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

dana 19. prosinca 2019. godine. 
 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 
 

2. 
 
Ovaj Zaključak stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim 

novinama Grada Buzeta“.  
 
KLASA:  
URBROJ: 
Buzet,  
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  
 
 
 
         PREDSJEDNIK 
                     Dejan Jakac 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ZAPISNIK 
s 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 19. prosinca   2019. godine 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 18,00 sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Roberta Kalčić Savatović, mag.iur., Viši savjetnik za pravne 
poslove u  Upravnom odjelu za opće poslove, društvene djelatnosti i  razvojne projekt, 

Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu za opće 
poslove, društvene djelatnosti i  razvojne projekt. 

 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća:  Denis Muzica, Elvis Černeka, Damir Sirotić, 
Dejan Jakac, Kristijan Majcan, Nina Majer, Melisa Piuti, Đani Soldatić, Sandi Černeka, 
Zdravko Ćurić,  Vlatko Mrvoš ,Vedran Majcan, Mirta Čaleta, Dubravka Črnac Dujanić. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Damir Kajin ( došao je na sjednicu u 18:40 h). 

 
Ostali prisutni:  Ervina Šurković Kisiček, Ana Pernić, Roberta Kalčić Savatović, 

Ornela Rumen, Gordana Čalić Šverko. 
 
Dejan Jakac pozdravlja sve prisutne i  predlaže slijedeći dnevni koji se 

jednoglasno prihvaća. 
 

 

 D N E V N I  R E D 
 

1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane dana 21. studenog 2019. godine. 

2. Pitanja i prijedlozi. 

3. Razmatranje prijedloga i donošenje III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada 

Buzeta za 2019. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) III. izmjene i dopune Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu 

za 2019. godinu, 

b) III. izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2019. 

godinu, 

c) III. izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za 2019. godinu, 

d) III. izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2019. 

godinu, 

e) II. izmjene programa javnih potreba u sportu za 2019. godinu, 

f) III. izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2019. godinu, 

4. Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2020. godinu i Projekcije 

za 2021. i 2022. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 



a) Plan razvojnih programa Grada Buzeta za 2020. godinu i Projekcija za 

2021. i 2022. godinu, 

b) Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2020. godinu, 

c) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2020. godinu, 

d) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2020. godinu, 

e) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2020. godinu, 

f) Programa javnih potreba u sportu za 2020. godinu, 

g) Programa javnih potreba u kulturi za 2020. godinu, 

h) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2020. 

godinu, 

i) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2020. godinu, 

j) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2020. 

godinu, 

k) 5. izmjene Programa projekta ‘’Poduzetnički inkubator Verzi’’, 

l) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2020. 

godinu. 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o načinu 

pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog otpada na području Grada Buzeta. 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o  suglasnosti za prodaju nekretnina 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o kupnji nekretnina. 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje  Odluke o raspoređivanju sredstava za rad 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Buzeta u 

2020. godini.    

 

 
 

TOČKA 1. 
Usvajanje skraćenog zapisnika s 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane dana 21. studenog 2019. godine 
 
 
Otvara se rasprava. 
Vedran Majcan iznosi vezano uz  točku 3. zapisnika koja je izložena u prijedlogu 

zapisnika je zapravo izobličena do neprepoznatljivosti. To ne odražava ni ono o čemu 
smo pričali, to ne odražava niti je preneseno, rekao bi 99 % onoga što je on osobno ali 
i kolega Vlatko Mrvoš i Damir Kajin zapravo ovdje rekli. Znači moje uvodno izlaganje 



koje je bilo 10-tak minuta ovdje je izloženo u jednoj rečenici. Misli da to nije zapisnik i 
ne smatra da bi trebalo prenijeti doslovno svaku riječ, ali on ipak mora odražavat duh 
sjednice i ono što se zaista ovdje govorili. Tako da on ne može biti za ovu točku jer ne 
odražava ono što se dogodili u raspravi u toj točki. S toga moli da se ta točka prenese 
kako treba, ili će on biti na ovoj točki protiv jer misli da takva točka nema smisla, pa 
moli za slijedeći put ako se može napraviti detaljan transkript točke 3. , da se točno vidi 
tko je šta rekao i tko je šta pričao u ta dva sata o Istarskom vodovodu i ako mu se 
može dostavio audio snimka. Zaista je prekratko, presažeto, izvučeno je iz konteksta 
mnoge stvari, i ono što su rekli je izvučeno iz konteksta da je dojam tog zapisnika 
potpuno besmislen.  

Ana Pernić ispričava gradonačelnika koji zbog bolesti nije večeras prisutan. 
Iznosi da u materijale stavljamo skraćeni zapisnik, tako se i službeno zove, ali nema 
problema imamo snimku tako da će se za slijedeći put napraviti transkript i dostaviti 
svim vijećnicima.  
 Nakon rasprave uz 8 glasova „za“, 3 glasa „protiv“ i 2 „suzdržana“ donosi se  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Usvaja se skraćeni zapisnika s 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane dana 21. studenog 2019. godine. 

 
 
 

TOČKA 2.  
Pitanja i prijedlozi 

 
 

Đani Soldatić postavlja pitanje koje iznosi da je već postavio na jednoj od 
sjednica Gradskog vijeća. A vezano uz rasvjetu kraj Istarskog vodovoda, rečeno mu je 
bilo da će se nešto pokušati riješiti, nešto se djelomično riješilo, dosta je frekventno 
područje, radi se o dionici od Buky studia do Istarskog vodovoda, moli informaciju da 
li se planira tu šta napraviti?  

Vlatko Mrvoš skreće pažnju i iznosi da nam je habajući sloj naših cesta jako loš. 
Jako se kliže, na kružnom toku ljudi se vrte svakodnevno, znači habajući sloj cesta 
koje su nove je jako loš. Mjerio je cestu kad je stavljen završni sloj prema Lupoglavu 2 
cm je bilo habajućeg sloja. Ceste su nam nove ali završni sloj je katastrofa pogotovo 
lokalni dio. Smatra da se treba urgirat da se pogleda da li je to rađeno po standardima, 
neka se napravi presjek, neka se sondira i ispita.     
 Vedran Majcan vezano uz palaču Verzi, rekonstrukcija ide relativno sporo, te ga 

interesira koji su rokovi dovršetka palače i u kojoj je sad to trenutno fazi? Vezano uz 

rad TZ, u međuvremenu se promijenilo rukovodstvo, kroz zadnjih šest godina nekoliko 

se puta zatražilo barem neka izvješća o radu TZ, nijednom nismo dobili ni jedno, 

interesira ga da li je napravljena neka revizija poslovanja, da li je preuzeta TZ i kako je 

njezino trenutno stanje ?  

Mirta Čaleta, puno je želja i pitanja i sve je to za dobrobit sviju nas koji volimo i 

živimo za ovaj grad i pitanja koja se postavljaju i za ceste i rasvjetu i stepenicama i 

stalno ponavljamo fontanu na Fontani, smatra da to nije veliki izdatak, ali na nama je 



da pitamo.  Koristi priliku da svima čestita Sretan Božić ,ugodne blagdane i Sretnu 

Novu godinu. 

Dejan Jakac pohvaljuje održavanje manifestacije „Advent na sjeveru“, smatra 

da je bilo savršeno te postavlja pitanje da li se ista namjerava proširiti na dva vikenda?  

Ana Pernić iznosi informaciju da su putem e-mila vijećnicima poslani odgovori 

od prethodne sjednice vezano za upit  MUP-u o boju stranaca u Buzetu, te smatra da 

su svi dobili odgovor. Vezano za pitanje o dogradnju Dječjeg vrtića sa prošle sjednice, 

iznosi da je danas potpisan ugovor sa nadzorom i izvođačem radova, nakon 

provedene javne nabave najpovoljniji izvođač radova bila je firma Ekspert gradnja iz 

Buzeta, s njom je danas potpisan ugovor o vrijednosti od 9.602593,00 kn sa PDV-om 

za građevinske radove, rok izvođenja radova je 3.11.2020. godine. Nakon provedene 

nabave nadzor je dobila tvrtka Karlo line iz Liča. Vrijednost radova 143.750,00 kn. 

Vezano uz TZ, ista ima novog direktora, on je službeno dobio potvrdu Ministarstva 

turizma prije cca 1,5 mjeseca. Uhodava se u posao, došao je u vrijeme kada je bila 

priprema za vikend tartufa, nakon toga održan je Advent na sjeveru, trenutno se 

pripremaju svi planovi za iduću godinu.  

Elvis Šterpin vezano uz javnu rasvjetu kraj Istarskog vodovoda, razgovarao je 

sa predstavnicima Mjesnog odbora, oni su ove godine usmjereni na rješavanje 

problema dijela državne ceste  za Praščare koja je kritična po pitanju sigurnosti. Vidjet 

će šta se može napraviti po pitanju rasvjete kraj Istarskog vodovoda. Ima 5 kritičnih 

prijelaza cesta u Buzetu, a stavljeni su u prioritete što se tiče sigurnosti u prometu.  Što 

se tiče habajućeg asfalta, može se napraviti analiza, i morati će vidjeti šta se dešava 

s istim. Što se tiče palače Verzi, slaže se da radovi idu malo usporeno, no međutim 

imamo puno radova koji su odrađeni u pozadini, a nisu još dospjeli na sam objekt, u 

narednom periodu od cca 20 dana ugraditi će se  stolarija, vjerojatno i konačno potvrditi 

boja fasade i dr. Bilo je 29 kišnih dana, a par dana prije i poslije nije se dozvolili da se 

radi pa je sve zajedno ubrojeno u 35 kišnih dana u prolongaciji roka, što je poslano u 

SAFU na odobrenje što su i potvrdili. Nekoliko dana se odužilo i od strane 

Konzervatorskog odjela koji su provjeravali boju fasade i kvalitetu. Oko same završne 

obrade zgrade je jako puno  provjera. Vezano uz projekt Fontane, isti postoji od 2013. 

godine, vrlo je dobro razrađen. Postoje dva projekta jedan idejni koji je obuhvatio cijelu 

Fontanu, a drugi projekt je koji je obuhvatio fontanu vode koja je planirana u trokutu 

kraj Robne kuće. Isti je revidiran i spreman za eventualnu kandidaturu ako se pojavi 

neki natječaj  na EU fondove. Postoji suradnja Grada i Istarskog vodovoda da se krene 

u investiciju u 2020. godini te da se realizira dio projekta fontane (vode).  

Dejan Jakac povlači pitanje vezano uz advent jer je dobio odgovor sa klupe da 

je isti predviđen da se dešava u dva dana.  

 

TOČKA 3.  

Razmatranje prijedloga i donošenje III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za 
2019. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) III. izmjene i dopune Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu 

za 2019. godinu, 



b) III. izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2019. 

godinu, 

c) III. izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za 2019. godinu, 

d) III. izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2019. 

godinu, 

e) II. izmjene programa javnih potreba u sportu za 2019. godinu, 

f) III. izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2019. godinu, 

 

Ornela Rumen obrazlaže prijedlog. 

Rasprave nema te se uz 11 glasova „za“ i 3 „suzdržana“ donosi  

 

ZAKLJUČAK  

Donosi se III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za 2019. godinu, te 
pripadajući programi i drugi akati: 

a) III. izmjene i dopune Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu 

za 2019. godinu, 

b) III. izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2019. 

godinu, 

c) III. izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za 2019. godinu, 

d) III. izmjene programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2019. 

godinu, 

e) II. izmjene programa javnih potreba u sportu za 2019. godinu, 

f) III. izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2019. godinu, 

 

TOČKA 4.  

Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2020. godinu i 
Projekcije za 2021. i 2022. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) Plan razvojnih programa Grada Buzeta za 2020. godinu i Projekcija za 

2021. i 2022. godinu, 

b) Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2020. godinu, 

c) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2020. godinu, 

d) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2020. godinu, 

e) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2020. godinu, 

f) Programa javnih potreba u sportu za 2020. godinu, 

g) Programa javnih potreba u kulturi za 2020. godinu, 



h) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2020. 

godinu, 

i) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2020. godinu, 

j) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2020. 

godinu, 

k) 5. izmjene Programa projekta ‘’Poduzetnički inkubator Verzi’’, 

l) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2020. 

godinu. 

 

Ana Pernić obrazlaže prijedlog te iznosi da su se od prvog čitanja dogodile 

bitne izmjene i razlika u proračunu od prvog čitanja do danas je 1.126.300,00 

kuna uvećanih sredstava za određene projekte , većinom za one koje smo dobili 

potvrdu da će ostvariti sufinanciranje po prijavljenim programima, a to 

financiranje će se realizirati tijekom 2020. godine. Isto tako bi napomenula da 

tijekom javne rasprave nije zaprimljen ni jedan amandman na predloženi 

proračun. Obrazlaže koji se projekti mijenjaju. Prijedlog Proračuna je 

41.916.715,00 kuna.  

Vedran Majcan iznosi da mu je iznos od 41 milij. kuna zazvonio u ušima. Kroz 

sve ove godine podnosili su se amandmani no uglavnom su bili odbijani, pa 

smatra da nema smilsa, a nema smisla ni kada gleda proračun jer se pita koja 

je stopa kreditnog zaduženja kojeg Grad Buzet može podnijet, a da zapravo ne 

ugrozimo samu bit poslovanja grada i infrastrukture koja se financira kroz grad, 

jer kao što vidimo u ovom proračunu, a biti će vjerojatno i u budućim 

proračunima, ako se ništa ne promijeni na prihodovnoj strani Grad se zadužuje, 

diže kredite za financiranje projekata, i to ne male, pa se postavlja pitanje koliko 

je to zapravo dobro. Zna s jedne strane da je potreba da se izgrade određeni 

infrastrukturni projekti, ali njih je trebalo izgrađivat onda kada je novaca bilo i 

kada su bili viškovi, a ne sada kada novaca više nema i kada se zapravo za sve 

te projekte moramo zaduživat, odnosno buduće generacije koje će vraćati te 

iste kredite. Do prije 6-7 godina Buzet je imao viškova preko 20 milij. kuna koje 

je trošio kako je trošio, rekao bi najčešće neodgovorno na raznorazne projekte 

koji nisu donijeli ništa za većinu građana grada Buzeta, a sada kada se treba 

proširiti vrtić, kada treba napravit groblje, kada treba napraviti infrastrukturne 

objekte koji su nužni, sada novaca više nema. Ponavlja iz tih 20 milij. kuna mi 

smo prošle godine kao Grad, preko Parka digli 500.000,00 € kredita za 

proširenje groblja, što će proračun Grada Buzeta otplatiti  ne Park. U ovom 

proračunu je zaduživanje 5.225.000,00 tako da kada se sve to uzme u obzir mi 

smo već ove godine tj. 2020. u zaduženju preko 9-10 milij. kuna. Je li to 

odgovorno ili ne, i kamo će to dovest u nekim slijedećim godinama ne zna, ali 



situacija nije dobra. Neodgovorno ponašanje koje se pokrivalo silnim novcima 

iz brdsko planinskog područja sada smo došli do toga da se ne može predložiti 

ništa jer jednostavno tu novaca nema. U svakom slučaju izražava rezervu, 

bojazan i pesimizam koji proizlazi iz ovih brojki koje vidimo iz projekcija. Ne zna 

koliko će nas koštat sama izgradnja POS-ovih stanova, koliko će to financijski 

opteretit , možda bi morali imati neku informaciju, da li je to sada samo zemljište 

ili će tu još biti određenih troškova ? Nije siguran šta je sa projektom dogradnje 

Doma umirovljenika, da li se on izgubio u proračunu ili jednostavno za to nema 

novaca ? Iznosi da nismo napravili infrastrukturne poteze prije 10-20 godina koji 

bi danas omogućavali da imamo stabilan i siguran proračun.  

Damir Kajin dolazi na sjednicu u 18:40 sati.  

Damir Sirotić u ime Odbora za gospodarstvo iznosi da su raspravljali o 

problematici gospodarstva u Buzetu  i Proračunu. Sredstva se u proračunu nisu 

promijenila ostala su na razini ove godine i trenutno su dostatna za zahtjeve 

gospodarstvenika. Izražava zadovoljstvo da je Grad  uspio svim zahtjevima 

udovoljiti. U ime Kluba iznosi da je proračun manji no ne zaslugom 

gradonačelnika ili grada već zakonskim aktima o načinu financiranja. Ne slaže 

se da su sredstva viškova od ranijih godina bez veze utrošena jer je 

sufinancirana izgradnja škole, izgrađen je Dom umirovljenika, imali smo 

dogradnju vrtića, ali nažalost nedovoljnu, dogradili smo i groblje, sredstva su 

uložena za potrebe građana na cijelom području. Domovi po Mjesnim odborima 

osiguravaju također bolji društveni i kulturni život u Buzetu. Vijećnica Enisa 

Marinac dala je inicijativu o izgradnji  POS stanova i u ovom proračunu je to i 

predviđeno, vodi se briga i o mladima.  

Ana Pernić iznosi samo nekoliko nadopuna, iz brdsko planinskih sredstava 

izgrađeno je puno toga, bila su dva proširenja vrtića u tom razdoblju, cijela 

investicija Doma za starije i nemoćne, nadogradnja Osnovne škole, vrlo 

razvijena infrastruktura. Činjenica je da od svih sredstava koje smo izgubili u 

prethodnom razdoblju mi nismo u mogućnosti više ovako velike investicije koje 

se trenutno realiziraju realizirati bez vanjskog izvora financiranja, ali treba 

naglasiti, da je grad Buzet jedini grad u RH koji se uspješno aplicirao na sve 

programe EU koje su u RH dostupni i to bez konzultanata. Projekt nadogradnje 

Doma za starije osobe prijavljen je prije cca 3 mjeseca od dana njegove prijave, 

nismo dobili nikakva saznanja da li on prihvaćen. Iznosi da joj je nevjerojatno 

da se tako velike investicijski zahvati na području RH ostvaruju „najbržim 

prostom“, dakle ne kvalitetom i potrebama, već tko je bio dovoljno brz. Mi smo 

našu prijavu u trećoj sekundi prijavili od kada je natječaj otvoren i bili smo 47 

projekt po redu koji je zaprimljen. Nadamo se da je to dovoljno jer je 

pretpostavka da će se oko  60 projekata financirati.  

Ornela Rumen obrazlaže Odluku o izvršavanju Proračuna.  

Mirta Ćaleta napušta sjednicu u 18:55 sati. 

Vlatko Mrvoš iznosi da je 2013. godine pitao koliko je Grad Buzet iz mjere 

IPARD 302 dobio sredstava, i dobio je odgovor niti jednu kunu. Razlog je bio što 

nismo kandidirali ni jedan projekt. Tada smo trošili naš novac, a ono što nam se 



nudilo „besplatno“ nismo koristili.  Sa novcima građana se treba odnositi 

odgovorno. 

Nakon rasprave uz 8 glasova „za“, 6 „suzdržana“ donosi se  

 

 

ZAKLJUČAK  

 

Donosi se Proračun Grada Buzeta za 2020. godinu i Projekcija za 2021. i 
2022. godinu, te pripadajući programi i drugi akti: 

a) Plan razvojnih programa Grada Buzeta za 2020. godinu i Projekcija za 

2021. i 2022. godinu, 

b) Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2020. godinu, 

c) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2020. godinu, 

d) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2020. godinu, 

e) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2020. godinu, 

f) Programa javnih potreba u sportu za 2020. godinu, 

g) Programa javnih potreba u kulturi za 2020. godinu, 

h) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2020. 

godinu, 

i) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2020. godinu, 

j) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2020. 

godinu, 

k) 5. izmjene Programa projekta ‘’Poduzetnički inkubator Verzi’’, 

l) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2020. 

godinu. 

 

 

TOČKA 5. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o načinu 

pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog otpada na području Grada Buzeta. 

Ervina Š. Kisiček obrazlaže prijedlog. 

Otvara se rasprava. 

Vedrana Majcana interesira da li je ovo nova podloga za novo poskupljenje 

otpada i da li je slijedeći korak poskupljenje, jer mu se čini da je, možda je to i nužno s 

obzirom na količinu troškova za takvo prikupljanje otpada, no međutim možda bi 



trebalo jasno reći, i ako i da poskupljenje, onda u kom postotku ili iznosu. Interesira ga 

Člank 2. izmjena, koji kaže „ Ovlašćuje se davatelj javne usluge prikupljanja miješanog 

komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada, te vršenja usluge povezane s 

javnom uslugom (trgovačko društvo Park d.o.o. Buzet) da u cilju načela ekonomski 

održivog poslovanja poduzima sve raspoložive mjere optimizacije poslovanja (izvoz 

otpada i sl. ) ukoliko je to u skladu s propisima“, u smislu toga mogu se podignuti cijene 

usluga koliko Park želi ili ne.? Da li je potrebna posebna odluka za cijene? Ervina 

Kisiček odgovara da da. Osim samog usklađenja interesira ga hoće li slijedeći korak 

biti i poskupljenje usluga i kada? Istaknuo bi s obzirom da se ovdje sa komunalnim 

otpadom puno se o tome razgovaralo, rekao bi da s obzirom na sve poteškoće stvari 

ipak funkcioniraju i treba jasno reći i pohvaliti, vidi se da je tu jako puno truda iako ima 

vjerojatno i primjedbi i kritika no s obzirom na sve pretumbacije na mnoge stvari se ne 

može utjecat.  

Dejan Jakac iznosi da je pročitao sve izmjene i dopune te smatra da je to jako 

diskriminirajuće kako za privatne osobe tako i za sve poslovne subjekte, odnosno za 

onu kategoriju koja nije kućanstvo, gotovo za sve je jako diskriminirajuće, a ona je 

kontradiktorna sama sa sobom jer piše da će se obračunavati cijena razmjerno količini. 

Da li postoji mogućnost odgode donošenja predloženog pravilnika, obzirom na njegovu 

samo diskriminatornost koje su posljedice ako se ne donese takva odluka, a čitao je 

kroz prijedlog odluke provodi se neke sankcije za one koji se ne pridržavaju. Interesira 

ga neki subjekti, konkretno recimo odvjetnički ured koji ima samo papir i nema potrebe 

za bacanje miješanog komunalnog otpada, ili informatička firma , a navodi se da će se 

kažnjavati, a u prekršajnim odredbama čak da se može naplatiti pola godine i godinu 

dana kazne zbog nepražnjenja?  

Ervina Kisiček iznosi što se cijene tiče mi ovdje primjenjujemo odgodni kriterij, 

godinu dana od saznanja. Što će se desiti sa Fondom da li će oni i u kojoj mjeri nama 

sufinancirati ono što su obećali, to znači dok  mi to ne saznamo nećemo cijene dirati, 

to je pod a), a pod b) morati ćemo dirati ako dođe nekakav nalog Ureda državne uprave 

ili nečega da nam odluka nije u skladu sa uredbom i da mi to moramo riješiti bez obzira 

na ovo da li je Fond riješio ili nije. Naša prosječna fiksna cijena u ovom momentu je 

53,62 kn, ako se zna da je za kantu od 80 l 52,00 kn , za 120 l 85,00 kn onda je situacija 

u Buzetu takva da veliki dio 80-90% ima najmanju kantu. Sa takvom kalkulacijom mi 

nismo išli  kada smo ulazili u određivanje cijene. Ono što je isto tako vlada, odnosno 

uredba napravila je da smo mi cijene morali određivati prije nego što su nama korisnici 

dali povratne informacije kakav je spremnik njima dovoljan. Sve skupa uskladiti u 

situaciji gdje je nekakav plan da ćemo godinu u smislu gospodarenja otpadom završiti 

negdje između 450-500.000,00 kn u minusu, ne zna tko bi u ovom gradu mogao reći 

da se cijena neće povećati.  

Nakon rasprave prijedlog se daje na glasovanje te je  7 glasova „za“ i 7 

„suzdržani“. 

Ana Pernić iznosi da se odluka mora donijeti do kraja kalendarske godine u 

protivnom je propisana minimalna kazna u iznosu od 300.000,00kn  za JLS.   



Damir Sirotić iznosi da je obrazloženje odluke bilo, uredba nalaže da se ista 

mora donijeti, odluka se mora uskladiti sa uredbom koja je donesena inače kazna je 

300.000,00 kn koju bi Grad morao platit, vijećnici Kluba IDS-a ne žele preuzeti takvu 

odgovornost, a Gradsko vijeće će biti krivo za nedonošenje odluke.  

Dejan Jakac predlaže da se ponovno glasa jer je  i krivo  brojio glasove.  

Damir Kajin sa klupe negoduje.  

Damir Sirotić u ime Kluba moli stanku od 5 minuta, što se i odobrava.   

Nakon stanke sjednica se nastavlja.  

Dejan Jakac iznosi da sa 7 glasova „za“ i 7 „suzdržana“ glasa točka nije usvojena. 

 Donosi se slijedeći  

ZAKLJUČAK 

Ne prihvaća se donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o načinu pružanja 

javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog otpada na 

području Grada Buzeta. 

 

TOČKA 6. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o  suglasnosti za prodaju nekretnina 

 

Elvis Šterpin obrazlaže prijedlog Odluke.  

Rasprave nema te se uz 12 glasova „za“ i 2 glasa „suzdržana“ donosi  

 

ZAKLJUČAK  

 

Donosi se  Odluka o  suglasnosti za prodaju nekretnina 

 

TOČKA 7. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o kupnji nekretnina. 
 

 Elvis Šterpin obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava. 

Vlatko Mrvoš smatra da nije najbolja varijanta, niti da je najjeftinija. Grad Buzet 

ima svoje zemljište, možda nije u zoni višestambene gradnje nego stambene gradnje, 

no donesena je Odluka o izmjenama UPU-a, pa šta nas spriječi da zemljište 



prenamijenimo u višestambenu gradnju,  grad ima zemljišta, te smatra da nije u redu 

kupovati zemljište ako postoji gradsko.  Boji se da nismo istražili sve mogućnosti.  

Vedran Majcan iznosi da mu nije uvjerljiva činjenica da nema nigdje 2000 m2 

zemljišta gdje bi se gradili POS-ovi stanovi nego je nužno kupovati zemljište. Smatra 

da trebamo prije donošenja odluke dobro razmislit i izvagat i zapravo ne napraviti takav 

korak prije nego  nismo 150% sigurni da nema druge opcije. Ako nema druge opcije 

volio bi da na vijeću imamo jače argumente osim jedne rečenice u obrazloženju. Radi 

se o 600.000,00 kuna te predlaže da još jednom razmislimo.   

Ana Pernić iznosi da se razmatralo još o lokaciji na Goričici kraj bijelog puta  koji 

vodi od Osnovne škole do naselja Goričica prije prijevoja, samo komunalno opremanje 

tj. infrastruktura kako bi krenuli sa izgradnjom iznosi 1.700.000,00 kn, tu govorimo o 

pristupnoj cesti koja je obavezna, izgradnji ceste koja je obavezna za izgradnju 

stanova i svemu na samom zemljištu. Drugo zemljište je preko puta tzv. „Čačićevih 

stanova“ sa doljnje strane ceste na padini, procjena je da komunalna infrastruktura na 

tom zemljištu iznosi oko 900.000,00 kuna. Tako da je je prijedlog za Sjevernoj ulici, 

iako zemljište nije u gradskom vlasništvu, ali su uz samu prometnicu, do parcele je 

dovedena sva potrebna infrastruktura i minimalni su zahvati kako bi se moglo započeti 

sa gradnjom. Pravila APN-a su da cijena m2 stana ne smije prelaziti 1100 €, što znači 

da sva izgradnja i ostalo što se uključuje u samu cijenu mora niti uključeno u taj iznos.  

Vlatko Mrvoš iznosi da imamo primjer a)  gdje kupujemo zemljište našim 

novcem, tuđe zemljište, imamo primjer b)  gdje imamo naše zemljište do kojeg treba 

dovesti struju, vodu, telefon, cestu koje košta nešto više od 1 milij. kuna, 40% više 

nego što košta zemljište a), ali sa ovom varijantom b) mi smo cijelu zonu oplemenili,  

mi smo stvorili uvjete da se oko te zone dogodi puno drugih stvari. Drugim riječima mi 

kupnjom nekretnine a) ovu zonu smo prekrižili zauvijek.  

Ana Pernić iznosi da zemljište o kojem govori vijećnik Mrvoš nije 1 milij. kuna 

nego 1.700.000,00 kuna što nije 300.000,00 kn više nego kupnja zemljišta, a mi smo 

svu dokumentaciju za cestu pripremili doveli je do glavnog projekta ona je na uvjetima 

i pripremljena za kandidiranje na neke od otvorenih natječaja, međutim mi ne možemo 

čekati godinama za cestu, govori se o 1.100.000,00 kuna razlike, a ne o 300.000,00 

kn.  

 Vedran Majcan iznosi da smo slične razgovore vodili i u vezi lokacije za 

knjižnicu, Potrošilo se 350.000,00 kuna na knjižnicu u POU, a gradila se na drugoj 

lokaciji. Volio bi vidjeti izračune za iznos od 1.700.000,00 kn, na tko je i na koji način 

taj iznos izračunao. Nevjerojatno je da je dovođenje komunalne infrastrukture 100 m 

od Goričice košta više nego što košta građevinsko zemljište drugdje u sredini Buzeta. 

S druge strane time bi se otvorio potpuno jedan novi kvart u Buzetu i otvorila bi se 

mogućnost da se Buzet razvije u onom smjeru u kojem bi njegovo širenje trebalo ići. 

Apelira na to da se razmisli o donošenju Odluke.  

Nakon rasprave uz 8 glasova „za“ i 6 „protiv“ donosi se 

 

 



ZAKLJUČAK  

 
Donosi se  Odluka o kupnji nekretnina. 
 

 
 

TOČKA 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje  Odluke o raspoređivanju sredstava za rad 
političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Buzeta u 
2020. godini.    

 

 
 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se   Odluka o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i 
nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Buzeta u 2020. godini.    

 

Ana Pernić zahvaljuje se svima u ime gradonačelnika i svoje osobno ime na 

uspješnoj godini i suradnji, poziva sve prisutne na Novogodišnji prijem za kojeg su svi 

dobili pozive.  

Nakon iscrpljenog dnevnog reda sjednica je zaključena u 20 i 30 sati. 

 

ZAPISNIK VODILE     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

Roberta Kalčić Savatović     Dejan Jakac 

 

Tatjana Merlić 

 


